



## HOSPITAL SERI MANJUNG

# KENYATAAN SEBUTHARGA KERJA

(NO. SEBUTHARGA : HSM/2019/SH/30)

TARIKH IKLAN : 29 MEI 2019

Tawaran ini adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar di bawah Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan sahaja dan masih dibenarkan menyertai Sebut Harga berikut :-

KETERANGAN KERJA	KOD BIDANG / KELAS	TARIKH, MASA DAN TEMPAT TAKLIMAT (WAJIB)	TARIKH, MASA DAN TEMPAT TUTUP SEBUTHARGA
SEBUTHARGA BAGI KERJA-KERJA PENAMBAHAN UNIT KUALITI DI HOSPITAL SERI MANJUNG	<u>LPIPM (CIDB)</u> GRED G1  <u>KATEGORI</u> B (BANGUNAN)  <u>PENGGHUSUSAN</u> B28 (KERJA-KERJA UBAHSUAI)	Tarikh : <b>31 MEI 2019 (Jumaat)</b>  Masa : <b>10.30 pagi</b>  Tempat : <b>Dewan Mutiara Hospital Seri Manjung</b>  KONTRAKTOR YANG BERMINTA ADALAH <b>DIWAJIBKAN</b> UNTUK MENGHADIRI SESI TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK DAN <b>MEMBAWA COP RASMI SYARIKAT SERTA MEMBAWA SIJIL ASAL</b>	Tarikh : <b>07 Jun 2019 (Jumaat)</b>  Masa : <b>12.00 tengahari</b>  Tempat : <b>Jabatan Pengurusan, Hospital Seri Manjung</b>  No Peti Sebutharga : <b>Peti Sebutharga No 1</b>

1. Taklimat/Lawatan tapak adalah **WAJIB**. Hanya **PENAMA** di dalam **Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) atau CIDB** sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat/lawatan tapak **Sebut Harga**. Syarikat **TIDAK BOLEH** mewakili pegawai selain daripada penama. Sila bawa bersama **COP SYARIKAT** semasa pendaftaran diadakan. Untuk maksud ini, kontraktor-kontraktor berkenaan dikehendaki membawa **Sijil Asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan CIDB** serta **Sijil Taraf Bumiputera** beserta satu salinan sijil tersebut.
2. **Kelewatan menghadiri taklimat dan TIDAK MENGEMUKAKAN DOKUMEN LENGKAP** juga boleh menyebabkan penyebut harga dianggap **GAGAL** menghadiri taklimat.
3. Dokumen Sebut harga boleh diambil di **Unit Perolehan**, Hospital Seri Manjung, 32040 Seri Manjung Perak pada **waktu pejabat** mulai **31 Mei 2019** . Dokumen Sebut harga adalah **PERCUMA**.
4. Semua dokumen hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta ditulis nombor Sebut Harga di sudut atas sebelah kiri sampul surat ke dalam **Peti No. 1**, pada **07 JUN 2019 (Jumaat) sebelum jam 12.00 Tengahari**, di Jabatan Pengurusan Hospital Seri Manjung, 32040 Seri Manjung, Perak. Sebutharga yang diterima lewat dari tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.
5. Iklan sebutharga ini juga boleh dirujuk di laman web <http://hsmanjung.moh.gov.my>

Pengarah Hospital  
Hospital Seri Manjung  
32040 Seri Manjung Perak